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Foarte des se găsesc, pe internet, dar şi în reviste tip Formula AS, posturi de 
televiziune ca ETNO, vindecări sau vindecători miraculo-ase/-şi, prin procedee 
bizare, sau prin remedii naturiste  care Ńin de o minte bolnava. Uneori există şi 
numele celor vindecaŃi . 
Este bine să verificaŃi aceste informaŃii, care se vor dovedii (o spun de pe acuma, 
fară urmă de ezitare) false! 
Care sunt întrebările care trebuie puse celor „vindecaŃi“ sau vindecătorilor? 
 
1. De când aveŃi boala? 
Hepatita C se vindecă spontan în primele 6 luni. Dacă în acest răstimp cineva a 
consumat ochi de rinocer (de ex.), poate fi convins ca de acolo i se trage această 
vindecare! 
 
2.Câte viremii aŃi făcut şi când? 
MulŃi au hepatita C doar prin faptul că au anticorpi. Anticorpi ai si dacă te-ai 
vindecat spontan, sau ai venit în contact cu virusul (care nu te-a imbolnăvit şi a fost 
eliminat). 
De aceea "am hepatita C" trebuie să se bazeze pe o viremie în diagnostic. 
Momentul vindecării miraculoase trebuie întarit şi el prinprin două viremii. Orice 
poveste:  „am transaminazele bune, simt ca pot sa zbor, storc apa din piatră“, nu 
inseamna fără o viremie negativă  după tratament şi încă una de la terminarea 
tratamentului, vindecare.  
 
3. Îmi puteŃi trimite copii după aceste viremii? 
(pot venii să le vad, etc) 
O sa aveŃi surpriza să descoperiti singuri ca "vindecaŃii" nu mai sunt aşa vindecaŃi, 
vindecătorii nu mai sunt dispuşi să discute cu dumneavoastră. 
 
Vi se pare mult? 
Mie mi se pare un minim de efort pe care îl poate face orice om cu un minim de 
inteligentă, înainte să înceapă să înghită o otravă sau alta, înainte să se dea 
pe mâna unui nebun sau a altuia. 
 

Site-ul acesta a avut peste 10 ani un forum de discuŃii unde au intrat o mulŃime de 
useri. Mai toŃi au încercat una sau mai multe metode naturiste de vindecare, 
NICIUNUL nu a reuşit să se vindece vreodată de hepatita c cu altceva decât prin 
tratamentele medicale consacrate. 

Spre ruşinea mea, ca român, văd că conaŃionalii mei în momentul în care au o 
boală mai gravă, renunŃă să-şi mai folosesacă bruma de celule cenuşii şi devin o 
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pradă uşoară pentru o adevărată armată de escroci, care abia aşteaptă să le 
uşureze buzunarele. Ce este mai trist este faptul că acestă armată de „vindecători” 
sunt susŃinuŃi de mass media, că printre ei există chiar medici, există chiar grade 
universitare iar medicii adevăraŃi rămân pasivi la această crimă ca şi cum nu i-ar 
interesa soarta bolnavilor din Ńară. Extrem de rar iasă câte un medic pe mass media 
care are curajul să spună lucrurilor pe nume. 

Pe vremuri exista doar revista Flacăra care încerca să ne convingă că noi suntem un 
popor de genii, care am găsit rezolvările tuturor problemelor mondiale economice, 
medicale sau de altă natură. Între timp sunt mult mai multe reviste şi posturi de 
televiziune care continuă pe această linie. Anual se dau premii Nobel (la alŃii!) 
pentru mici descoperiri în mecanismul cancerului, de exemplu, în timp ce la noi 
avem de zeci de ani zeci de remedii de vindecare!  

Americanii îşi permit să vândă o tabletă pentru vindecarea hepatitei C cu 1000 de 
dolari (şi îŃi trebuie una pe zi timp de 6 luni) cu toate că noi românii putem vindeca 
hepatita printr-o simplă tăiere sub limbă sau un săculeŃ cu plante purtat de gât! Şi 
lista remediilor nu se termină aici! 

În timp ce lumea foloseşte interferonul cu reacŃii neplăcute puternice noi am 
inventat interferonatul care nu are nici-un fel de reacŃie! 

În timp ce lumea ştinŃifică se chinuie să obŃină un inhibitor viral cât mai eficace noi 
îl scoatem pur şi simplu din păduchi! 

În timp ce ceretătorii lumii abia obŃin un remediu pentru o singură boală şi ăsta cu 
efecte secundare, noi avem o mulŃime de vindecători care vindecă toate bolile cu 
acelaşi remediu şi fără efecte secundare. 

Dar noi nu avem doar vindecători noi avem chiar dumnezei care vindecă prin 
atingere! 

Şi pentru că nu suntem un neam oarecare noi nu bem o cafea ca restul lumii noi ne 
facem clismă cu ea şi aşa ne vindecăm de toate bolile 

....mai puŃin de prostie! 

Îmi pare rău că v-am supărat (ştiu că am făcuto ) dar nu doresc decât să vă opriŃi 
un moment să respiraŃi adânc şi să începeŃi să gândiŃi la rândurile de mai sus, la ce 
interes are fiecare dintre noi: bolnavi, vindecători sau ştiinŃă. 

 

 


